

Møde den: 08.02.2022 kl. 10-12
Mødet afholdes via Microsoft Teams
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Jesper Qvistgaard (AR), Eva Kvistgaard Arent (HE), Stina Lykkebye Tylén (Aarhus BSS) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Gæster: Jette Winther, leder af Optagelsen, medvirker under pkt. 3.

Afbud: Anne Christine Teglborg (AU UDD-ordfører) og Catalina Kjær (NAT-TECH)

Dato: 03-02-2022
Ref: EHL

Side 1/4

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	Stina og Esben: Kvalitetsgruppen er kommet et skridt nærmere en omlægning af data i PowerBI. Alle henvendelse surveys er omlagt til Microsoft forms, så data kan flyde ind i PowerBI. Stina er ved at undersøge muligheden for opsætning af dashboard. Aftalen er, at hver medlem af kvalitetsgruppen løber Lisette og Jespers udkast igennem med nærmeste leder ift. eventuel yderligere behovsafdækning. Når udkastet er godkendt fra alle sider, går det videre til opsætning.

Punkt 2	Drøftelse: Fremskudt studenterrådgivning
Beskrivelse	v/Anne Vi skal have afdækket spørgsmålet nærmere - pro et contra -så vi har basis for en indstilling til UU. Hvordan gør vi det bedst?
Referat	Eva har opstartet et dokument med fordele, bekymringer og afklaringspunkter, som de øvrige medlemmer bedes bidrage til. På næste møde gennemgår vi punkterne og vurderer, om det er tilstrækkeligt grundlag for at lave en indstilling til UU. Stina opretter en kanal i Teams, hvor vi kan dele dokumentet.

Punkt 3	Besøg af Jette Winther (kl. 10.30 – 20 min)
----------------	--

Beskrivelse	v/Esben Jette Winther tiltrådte som leder af Optagelsen i det sene efterår. Hun lægger vejen forbi til en gensidig præsentation og dialog om samarbejdet mellem optagelse og VEST-enhederne.
Referat	Jette takkede for velkomsten og fortalte, hun ser meget frem til samarbejdet. Jette påpegede, at det stadig er svært at sikre at vigtige ændringer når ud til de rigtige medarbejdere. Hun vil derfor gerne have, at vi i fællesskab får adresseret denne problematik. Til det formål foreslog båndet, at vi får den nyligt nedsatte optagelsesgruppe bestående af Optagelsesmedarbejdere og vejledere fra VEST til at tage emnet op med henblik på at lave en kortlægning af informationsflowet. Jette, Anne og Esben kigger på opdrag til optagelsesgruppen.

Punkt 4	Status: VEST-seminar
Beskrivelse	v/Anne VEST-seminaret, som oprindeligt skulle have været afholdt i starten af januar, blev udsat til 23. marts. Vi skal have kickstartet forberedelsesarbejdet.
Referat	Catalina og Anne blev in absentia udpeget til at fortsætte som planlægningsgruppe. Begge havde dog på forhånd givet positivt tilsagn. Hos båndet er der lidt usikkerhed om, hvor lang vi er med planlægningen, så planlægningsgruppen opfordres til at give en status på førstkommende møde. Der var ligeledes et ønske om at kunne melde en klarere ramme – en ”teaser” – ud til medarbejderne, så de ved, hvad dagen går ud på.

Punkt 5	Drøftelse: Projektmodel for arbejdsgrupper
Beskrivelse	v/Catalina og Jesper

	<p>Catalina og Jesper har udarbejdet et udkast til en projektmodel, som arbejdsgrupperne kan læne sig opad i deres arbejde. Udkastet fremlægges til mødet, og resten af båndet giver feedback herpå.</p> <p>Bilag 1 og 2 (vedhæftet)</p>
Referat	Udsat til næste møde.

Punkt 6	Foreløbige tanker om VEST-temadagen
Beskrivelse	<p>v/ Anne og Esben</p> <p>Vi – Anne og Esben – foreslår et todelt fokus for temadagen:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Drift af VEST-båndet, herunder intern kommunikation og videndeling 2. Hvad er VEST-båndets DNA? Opgaver og prioriteringer, kommissorium mv. <p>Vi lægger op til, at temadagen først afholdes efter seminaret.</p>
Referat	<p>Båndet nikkede til forslaget, men ser derudover gerne, at der også er et ledelsesfokus med plads til drøftelser af særlige ledelsestematikker.</p> <p>Det må gerne være en hel dag, hvis den bookes i god tid og ligger tæt på sommerferien.</p>

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	<p>Båndet aftalte, at hver anden møde fremover skal være fysisk.</p> <p>Vi inviterer Kim Kusk til et møde for at afklare, hvilken forbindelse der skal være mellem LGU og VEST-båndet.</p>

Pipeline:

Nedsættelse af arbejdsgruppe mhp. udarbejdelse af drejebog for indholdet af tutor-kurset

Kommunikation til studerende – styregruppe

Feedback til Styrk dit studieliv

Fremskudt rådgivning (22. februar)

Dialog med UJS om oplysningspligt i vejledningen (8. marts)

Dialog med Ulrik Nørgaard Rønsbo og Maria Juhler (marts-april)

Temadag i VEST-båndet (juni)

Side 4/4

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
22.02.2022	10-12	Teams
08.03.2022	10-12	Teams

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.